
Z6pisnica z XVII. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva v Podolinci,
konan6ho dila 24.11.2016

Otvorenie: L6'30 hod.

pritomni poslanci MsZ: 11 - Ing. Stefan Zima, Mgr. Eduard Ferencko, Peter Hojstrii,
peter Reznicky, Pavol vychovaly, MUDr. IluboS Filiai, RNDr. Emil valek, Ing. J6n

Marhefka, Mgr. Radoslav Borovsky, Michal Dziak

Ostatni pritomni: podl'a prezeninej listiny

K bodu i. 1 Ofvorenie

p6n prim6tor Ing. Daniel Marhevka otvoril XVII. zasadnutie Mestsk6ho zastupitel'stva

v Podolinci a privital v5etkych pritomnych'

Pan prim6tor predniesol Program:

1. Otvorenie
2. Urdenie overovatefov z6Pisnice

3. Vollba n6vrhovej komisie
4. Spr6va o Plneni uzneseni MsZ

5. Interpel6ciaPoslancov
6. ZmenaVZNd. 2l21l5 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komun6lne

odpady a drobn6 stavebn6 odPadY

7. ZiiJ"rt 
" 

pridelenie finandn;fch prostriedkov na rok 2016 pre uS a Sro
8. Rozpodtov6 opatrenie (,. 9812016-Z3

9. Rozpodtov6 oPatrenie (,.912016

10. Spr6va o vychovno -vzdelilvacej dinnosti, jej lysledkoch a podmienkach v Skolskom

roku 201512016

1 1 . pl6n kontinu6lneho vzdel6v ania ZS s MS Podolinec na 5k. rok 2016117

12" Sprava o dinnosti Mestskej policie Podolinec za l. pohok2016

13. Komunitn;f pl6n soci6lnych sluZieb na roky 2017-2022

14. R6zne
15. Diskusia
16. N6vrh na uznesenie
17 . Zdver

Ing. S. Zima: Navrhujem dat za bod d. 13 prest6vku an6sledne pridat'bod Prerokovanie

,pi*y o vysledku z vykonanej nezdvislej ridtovnej a finandnej previerky na meste Podolinec.

Hlasovanie:
Za:10 Proti: 1 - Reznicky Zdrlalisaz 0

K bodu i.2 Urienie overovatel'ov zfpisnice

overovatelia z6pisnice: RNDr. Emil valek, PhD., Mgr. Eduard Ferencko

lllasovanie:
Zaz ll Proti:0 Zdfi,alisaz 0
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K bodu i.3 Vol'ba nfvrhovej komisie

N6vrhovd komisia: predseda - Ing. J6n Marhefka
dlenovia - Peter Reznicky, Peter Hojstrid

Hlasovanie:
Za: ll Proti:0 Zdii;alisaz 0

K bodu i. 4 Sprfva o plneni uzneseni MsZ

Predniesol Ing. J6n Laufik, vedrici VOVS

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 ZdrLalisa:O

K bodu i. 5 InterPelicie Poslancov

Mgr. Borovsky: Na webovri str6nku mesta bola dand pozvtmka bez materi6lov. Chcem

polrosit,, aby sa zverejf,ovali aj tie. V aktualitdch by bolo dobr6 to ce16 vyrovnat', lebo je to

rozhidzan!.

RNDr. Valek: Bolo by potrebn6 zvyiit rirovef, str6nky, s tfm treba niedo robit'. Ja som pdrkffi

upozoriloval Ing. Kriv oiLirku, aby doslo k zlep5eniu. Trito str6nka v sfdasnosti nem6 riroveil

mesta.

Mgr. Ferencko: Aj my sme spr5vcovi poslali z nejakych akcii fotky anie vLdy vSetky boli

zvlrejnen6 alebo ien 3 alebo 4. Ked' bol Ing. Bef,o, ten zverejnil vLdy v5etky fotky.

P6n prim6tor: Posielajte ich mne, ja mu to budem posielat''

RNDr. Valek: Ked bola v piatok uroben6 pozvinka,treba ju aj v ten deil zverejnit'.

Ing. Laufik: On mal v piatok dovolenku, nechcel som ho ruSit''

Mgr. Borovsky: pred niekofkymi rokmi sme tu riesili Stridiu KriLavy. Nebolo by vhodn6 to

polunrit' d aleji Pri rozpodte treba na to mysliet'. Pre mladych tu nie sri pozemky na predaj.

p6n prim6tor: My sme sa uZ o tom bavili. Rozpodet je robeny na budrici rok a poditame tam

aj s tou poloZkou.

Ing. S. Zima: P6n poslanec m6 na mysli to, do m6me v rozpodte tento rok. Je to priprava

pr[;ektovel dokumentScie na nasledujfcu etapu IBV KriLava. Ja som to vypracoval, tzv-

predpoklaiany rozpodtovy n6klad, z ktor6ho sa urduje predpokladan6 hodnota pre projektovri

dokument6cin. Zprojektovej dokument6cie, ktor6 bola spracovan6 asi pred dvomi rokmi, som

vydlenil tri prislu5nri dast', o ktorej sme uZ predbeZne hovorili. Je to pripraven6 po grafickej

sir6nke, lebo sa ide pripravovat' len t6 dast' ulice, ktor6 je nad existujitcou uZ zastavanou

dast'ou. ESte v tomto ,ok, brd. lyhlisen6 sitaL na vyber dod6vatella. Okrem toho sme si

povedali, Ze v tomto volebnom obdobi musime vyrie5it' tri zony: ate6l byvalich kas6mi,

i6nu ro Sportovo-kultirrnym are6lom artzemny plin z6ny (asti za n5mestim.
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Mgr. R. Borovsky: Mladi l'udia majri moZnost'ziskat'hypot6ku a chceli by si kirpit'pozemky

nu r;7rturb,, domu. yela znich uZ odi5lo do SpiSskej Belej. Vystavbou domov roz5irime nase

mesto a budeme mat'viac obyvateliov"

Ing. S. Zima: Na najbliZsom mestskom zastupitefstve vdm povieme, Ze proces ohl'adom

Y.-rilavy bude spustenY.

Mgr. Ferencko: Chcem, aby sme hlladali lokality, kde n6m netreba rie5it' inZinierske siete'

Ing. S. Zima: Mesto svoje aktivity musi smerovat'tam, kde m6 mesto usporiadan6 pozemky'

Xi Uuatrci rok sa p.o"", predaja pozemkov na KriLave spusti. Nechceli by sme, aby to

dopadlo tak ako teraz, Le pozemky sri predane, ale nie kaLdy si tam dom postavil' Ja som

presveddeny, Le nabudrici iok sa ten proces predaja pozemkov naKriZave spusti'

Ing. J. Marhefka: Myslim si, Le vyuLijeme osveddeny model verejnej obchodnej srit'aZe, kde

by"sme dali podmi 
"i1ky, 

L" zavazrjeme urditou lehotou vistavby. Ak sa n6m toto podari, tak

nid nebr6ni tomu, aby sa tam rozvoj rozbehol. Ale chcem v tomto podporit' Eda v tom, do

hovoril, Ze spodn6 u.iru naKriLave, od chodnika smerom d'alej n5m, sa n6m laikom vidi ako

vellmi nepripraven6. MoZno by ju bolo treba repasovat' a dostat' do prev6dzky a n5klady by

mohli b1't niZ5ie ako budovanie novej dasti'

RNDr. Valek: Pred viac ako rokom som pytal p' Laufika, aby sa opravila autobusov6

ztstavka. Bolo to uroben6, ale zaseje to poskodend. P5n zivut preverovali ste to? M6me

p6chatefov?

v. ziveak:M6me niedo, ale musime spolupracovat's inymi org6nmi.

Mgr. Ferencko: Kto vyrribal stromy okolo hlavnej cesty, kv6li domu a di bude n6hradn6

vysadba?

p6n prim6tor: Stromy boli prestarl6, ohrozovali lludi, neviem, di bude niltradnbvysadba'

Mgr. Ferencko: Vel'a lludi sa mapfia,predo bolazrezanlvfbapre zfikladnou Skolou?

Mgr. J. Seman: Vfba bola zrezan|,lebo bola nebezpedn6. Ked' ftlkal silny vietor, tak sa

odlomil kon6r. Zavolali sme odbornika, ktory povedal, Le mdmokrri hnilobu, a odporudil, aby

bola vfba zrezanba urobila sa n6hradn6 vysadba'

p6n prim6tor: Je to pravda,k Ziadosti o vyrub bolo priloZen6 stanovisko od odbornika.

Mgr. Ferencko: Chcel by som sa op;ftat'na ten dom oproti evanjelick6mu kostolu.

Ing. Laufik: Dali sme vyzvu majitelike, no neprebrala ju. Potom sme ju znovu oslovili, tak sa

oivala, Le LiadapredlLit lehotu do konca roka'

K bodu i. 6 zmena vzN i. 212015 o miestnych daniach a miestnom

komunflne odpady a drobn6 stavebn6 odpady

Predniesla pani Ti5rikov6

Ing. Zima: Navrhujem zvylit o 40 o/o, do znamen6, Le ak ide o trojizboqf

sadzbadane bude 5,50 za70 m2,to pokryje akur6t postovn6 atlad.

poplatku za

by, tak rodn6
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M. Dziak: Ja by som navrhoval, aby sa sadzba dane delila na extravililn aintravil6n.

V intravil6ne je to stavebny pozemok a v extravil6ne sri kriaky.

pani Ti56kov6: Predmetom dane je pat' skupin. Zitkon ne5pecifikuje, di extravil6n

alebo intravildn.

M. Dziak: Hodnota v intravil5ne je vy5Sia ako v extravilSne. Majf to tak aj ostatn6 obce, ale

este to nemajri rozdelen6. Bolo by dobr6 to rozdelit'. My sme prenajali ostatnd plochy, ale

nem6me na to ani sadzbu.

Ing. Marhe fl<a: Zftkon to neurduje. On to rozdelil na ostatn6 plochy, ale nid n6m nebr6ni to

rozdelit'. Michal m6 Pravdu.

P6n prim6tor: Viselo to 15 dni.

M. Dziak: Ja som to PriPomienkoval.

pan prim6tor: Je to probl6m zistit arozdelit? TakdpoLiadavka tu este nebola. Podas roka to

pripiavime a do roku 2018 to d6me, lebo vZN sa m6Ze menit' od 1.1 .

Ing. Marhefka: Tu sri sadzby dane, nem6me tam nikde uveden6 zado, (i zam2 alebo za kus'

Pani Ti5akov6: My sme menili len d16nky'

Ing. S. Zima - Ndvrh na Unenu toinei sadzby dane, il. W z Ndvrhu na zmenu VZN,

z p\vodn!'ch 0,055 € za kaidj' aj zuiafj' meter na 0'077 €

Hlasovanie:

Zaz 11 Proti: 0 ZdrZali sa: 0

Me sts kd zastupit e f s tv o s chv afuj e

ZmenuVZN i. 212015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunilne odpady

a drobn6 stavebn6 odPadY

Hlasovanie:
Zaz 1l Proti: 0 Zdiil'alisaz 0

K bodu i. 7 Liadost o pridelenie finaninych prostriedkov na rok 2016 pre MS a SXU

Predniesla pani ToPorecov6

p6n prim6tor: Tu je Ziadost' o 2000 €, o tych 6%o. To sa, p6n riaditel', zvySovali len tarify

alebo ako?

Mgr. Seman: Tarifn6 platy pedagogic(fch zamestnancov a priplatky, ktord sri urdend

percentom.

p6n primftor: V korespondencii, ktoru sme mali, bola poZiadavka na 12 000 € namzdy. M6 to

srivis s prijatim asistentkY?

Mgr. Seman: V materskej Skole bola prijat6 pedagogick6 asistentka a v Skolskom klube je tiel.

vychov6vatelika.

LeL /q/(/
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Pan prim6tor: Je to podl'a podtu detf na meter Stvorcovf?

Mgr. Seman: K 15.9.2016 je v SfO Sg deti, s tym, Ze Skols(f zdkon hovori, Ze riaditef Skoly

p.idodrzuni d'al5ich predplsov - B)ZP a Vyhl65ka ministerstva zdravotnictva, ktor6 urduje,

kol'ko metrov Stvorcovych md byt na jedno diet'a'

P6n primitor: eo sa tyka asistentky v materskej Skole, a(.i bol na to d6vod?

Mgr. Seman: Mali sme projekt, ktory bol robeny cez metodicko-pedagogick6 centrum. Mali

,rri. du. asistentky, th pizicia sa ujala a skon5tatovali sme, Ze pedagogicky asistent je

pedagogicky zamestnanec, ktory napom6ha vychovno-vzdel|vaciemu procesu. Pri adaptricii

nu ruOiutt,, Skolsk6ho roka, pri priprave pred5kol6kov m6me triedy naplnen6 na maximum, no

a pri takomto podte deti je dobr6, ked t6 asistentka tam je'

P6n prim6tor: Legislativa podita s tym, Ze uditeliky by to mali s det'mi zvlildnut-

Mgr. Seman: Adapt6cia, zvlildanie soci6lnych barier, m6me deti zo soci6lnych skupin, tam

treba pomoc.

Pfn prim6tor: Ak je to tak, ako hovori!, terazprojekt nevysiel, preto si to dal?

Mgr. Seman: poZiadali sme o prispevok na mzdu pre asistenta uditel'a v MS. Podas leta n6m

ilrid prtrce, soci6lnych veci a rodiny sfiibil finandn6 prostriedky a potom n6m povedah, Le

n6m peniaze nedajri.

p6n prim6tor: Treba dopredu povedat', Ze budes niekoho prijimat', nie Le prijme5 niekoho

a potom py'ta5 Peniaze.

Mgr. Seman: Ale to nie je nid nad r6mec. My Ziadame o navli5enie toho, s dim sa v rozpodte

neiatalo, to nemf s asistentom nid spolodn6. Bude platen6 ztych peiazi, ktor6 boli pre

materskir Skolu schv6len6, a v r6mci rozpodtu nie je zakizane presirvat'prostriedky.

p6n prim6tor: Predital stanovisko Ministerstva Skolstva: ,, Podlia zfkona t,. 59612003 Z.z'

riaditef Skoly/ Skolsk6ho zariadenia zodpovedS okrem in6ho za dodrLiavanie v5eobecne

zt'aznych pi6vnych predpisov, ktor6 srivisia s predmetom dinnosti Skoly alebo Skolsk6ho

zariadenia aza rozpodet, financovanie aefektivne vyuZivanie finandnich prostriedkov

urdenych na zabez$edenie dinnosti Skoly alebo 5kolsk6ho zariadenia. Riaditel' nem6Ze

vykon6vat' Liadnuzrnenu rozpodtu Skoly aSkolsk6ho zariadenia bez vedomiazriatovatela,

pieto1e rozpodet a jeho ,^iry schvailuje zriadovatef." Ano, m65 pravdu, Le v r6mci

rozpodtu nie.le zakiuanepresrivat' prostrieiky, ale ako vypl;iva zo stanoviska MS SR nem6Ze

to byt' bez vedomia a schial eria zriatovatel'a, aZ po schvdleni sa m6Zu presrivat' prostriedky

v scirv6lenom rozpodte. P6n prim6tor znova predital stanovisko IVIS SR: ,, Pokiaf deti prijat6

do triedy nemajri zariadenim vychovn6ho poradenstva a prevencie diagnostikovan6 5peci6lne

qfchovno-vzdil1vacie potreby ana ich vzdel|vanie nie je centrom qfcho_vn6ho poradenstva

a p.evencie odporridanS p6sobenie pedagogick6ho asistenta - asistenta MS, tak v tejto triede

p6sobenie pedagogick6ho asistenta - asistenta uditefa materskej Skoly v kompetencii

zriatovatela."

Mgr. Seman: Metodicko-pedagogick6 centrum robilo projekt a mali sme dvoch asistentov, tak

potom to robilo zbytodne?

P6n prim6tor: To som nePovedal.
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M. Simonikov6: To znamena, Ze ked chceme prrjat'nov6ho zamestnanca,tak sa v6s m6me

prist'opytat'?

p6n primStor: To nie, ale legislativa hovori o tom, kofko deti m6 byt u triede a dve uditel'ky

by to mali stihat'.

Mgr. Seman: My m6me dodnes kolegov v Skole, ktorf si pamiitajri, Ze niekedy bolo v triedach

:ilZiat<ou avpohode to zvlfudali. MaterskS Skola v5ak nie je rischovia, ale prqf stupef,

Bkolskej vzdeliNacej sristavy. Od septembra m6 zmeneny Skolskli vzdel|vaci program

v takom rozsahu, ZL ta qfchovno-vzdelilvacia dinnost' je n6rodnej5ia, ako bola kedysi.

Matersk6 Skola je v riplne inej rovine, ako napr. pred piatimi rokmi. Myslim si, Ze tie n6roky

sa budir nad alej zvy5ovat'. rLC ma uditellka v triede, kde sri pred5kol6ci, v triede 25 deti, to

ani uditel, v zitkladnej Skole nem6 tofko deti. My m6me triedy v materskej Skole naplnend na

maximum a uditellka- s nimi musi zv16dat' nielen vyudovanie, ale aj vella d'alSich veci. Ano,

doteruzto zvl1dali,ale ak sa dajri tie veci zvlildat lepiie pomocou asistenta, tak predo nie.

p6n prim6tor: N6roky rastf, ale nech sa to premietne do legislativy, no moment6lne je platn6

legisiativa podl'a ktorej sa malo a m6 postupovat', hovorim, Le dopredu musite informovat'

ziiatovatela. T6to Ziadost' uZ bola vsade prerokovand a mojou povinnost'ou to nie je len dat'

do zastupitefstva a schv6lit'. Ziadost o navy5enie rozpodtu bola dorudenb zriatovatefovi

14.10.20i6. finandn6 komisia zasadala 5.10.2016" Posledn6 veta vtejto ziadosti obsahovala

inform6ciu , Le ti$o Ziadost' bola prerokovanii vo finandnej komisii a v rade Skoly - podfa

d6tumov nemohla b1t prerokovanS vo finandnej komisii, lebo v dase zasadania finandnej

komisii este nebola-doiuden6 zriadovatellovi. Ja chcem polkazat.na postup predkladania

Ziadosti, kaid6 Ziadost' md byt' v pisomnej forme doruden6 na MsU, Statut6r prideli Ziadost'

pracovnikovi mestskdho fradu, ktor;f je v prisluSnej komisii, n6sledne Statutar mesta predloZi

materi6l na rozhodovanie MsZ, kde aZ poslanci hlasovanim rozhodnit o rie5eni Ziadosti.

Vtomto pripade nebol respektovany adodrLany postup. Poprosim predsedov jednotlivych

komisii, aby prejednSvali len tie Ziadosti, ktor6 boli predloZen6 vySSie uvedenym postupom.

Mgr. Seman: V rade Skoly sme to riesili a dlenka komisie to predniesla na f,tnandnej komisii.

Kfy St6t nenavy5il platf o 6Yo, tak Ziadnu Ziadost' nemusime rie5i. My sme sa to dozvedeli

aZ v auguste, in6d by sme boli finandne pokryti.

Pdn prim6tor: Ja hovorim o tom postupe, bol probl6m napisat'Ziadost'?

M. Simonikov6: Ing. 3. Zimaje v rade Skoly, ostatnym dlenom komisie som to predniesla. Im

sme to vysvetlili upyuti sme sa na postup. Predseda n6m povedal, Le m6me napisat'Ziadost'.

p6nprim6tor: Poukazujem na to, Le v5etky Ziadosti je potrebn6 v pisomnej podobe dorudit'na

MsU.

M. Simonikov6: Tak sme to aj urobili. V rozpodte MS Ziadame navy5it' financie, ktor6 sri

napl6novan6 na odchodn6. Bolo to pl6novan6 pre dvoch zamestnancov. Vyplatili sme to len

jedn6ho, pretoZe ten druhf este neodchddzado d6chodku. T6to poloZka bude vyderpan6 len

do poloZky 1400, ostatn6 budri zvy5n6 a budeme ich mestu vracat. Je takd moZnost'to

presunrit'.

p6n primdtor: Nechcem, aby sme to poplietli. Jednoduch5ie to bude, ak n6m vy vr6tite a my

v6m poSleme, do m6me.

Ing. S. Zima: My sme to tak urobili preto, aby sme nemuseli menit'VZN.



Mestsk,i zastupitetsno s chvafui e

pridelenie finaninych prostriedkov na rok 2016 pre ZS s MS Podol[nec vo vy5ke 2817,

75 €.

Hlasovanie:

Za: ll Proti: 0 Zdril,alisaz 0

K bodu i. 8 Rozpoitov6 opatreni e i. 9812016 - ZS

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

pani M. Simonikov6: po konzult6cii s lektorkou na Skoleni dira 23.11.2016 sa finandn6

prostriedky zaprarie bielizne nem6Zu vhradzat priamo z vydavkov6ho ridtu na prijmovy uirJt,

ale majir-ru po-.*e zniLit naklady na elektricki energiu, vodu adistiace prostriedky

v materskej Skole. preto bude t6to poloZka zrozpodtu Skoly odstr6nenS a z6rovei budri

zniLen; vydavky na elektrickri energiu, vodu a distiace prostriedky v rozpodte MS a zqf5en6

tieto vlidavky vZS, Skolskej jed6lni a CVe .

4/ zruienie priimovej a poloiky Ind: prdiovfia, v rozpoite MS a vydavkovych poloiiek

,,pranie bieiizie" , ,orpoite zdkladnej ikoly, materskej ikoly, ikolskej jeddlne a centre

vofndho iasu

Hlasovanie:
Za: ll Proti: 0 Zdfialisa:0

Mestsk! zastupitefstvo s chvafuj e

Zmenu rozpoitu ZS s M5, St otsm 2, Podolinec

Hlasovanie:
Za: ll Proti:0 ZdrLalisal. 0

K bodu i. 9 Rozpoitov6 opatrenie L 912016

Predniesla pani Toporecov6

Hlasovanie:
Za: ll Proti:0 Zdfi,alisaz 0

K bodu i. l0 Spriva o vychovno-vzdelfvacej iinnosti, jej vfsledkoch a podmienkach

v Skolskom roku 2015/2016

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

Hlasovanie:

Zaz ll Proti:0 Zdfialisaz 0



K bodu i.l1 phin kontinu6lneho vzdelivaniaZl s MS Podolinec na 5k. rok 201612017

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman

Hlasovanie:
Zaz 1l Proti:0 Zdiil,alisaz 0

K bodu i. t2 spriva o iinnosti Mestskej policie Podolinec za l'' polrok20l6

Predniesol Y. Zivdfk, n6delnik MsP

Mgr. Borovsky: Predqfm sme mali v spr6ve, Ze ste mali ryiazdy do jednotliqfch dasti lesnych

,isJkov, do velkej Lesnej, do MniSka nad Popradom. Teraz to tu nie je, chodite tam?

V . Zi*ak: Ano, priestupky proti majetku, to je drevo'

Ing. Homola: Kedykolivek je treba, tak mestsk6 policia je k dispozicii' Chodia do Vel'kej

Le"snej, pokiali je drevo na sklade, nikdy nebol probl6m'

Mgr. Borovsky: Tu je tak6to veta: ,,Po realizfrcii projektu, ktory upravuje parkovanie' doslo

kvyraznemu zlepseniu dopravnej ,itra.i. na N6mesti Mari6nskom. vyzer| to tak, ze tit

dopravn6 situ6cie :" l"psiu. My sm9 ale predtlim hovorili.ohlladom parkovn6ho, Ze sa budri

ditvat automaty, ale uito asi nebude. Tiviziatoho projektu bola, Ze obdania zinych miest

parkujri hocijako, aby nezaberali parkovn6 miesta v meste'

y. ZivUk:Oni majri vellmi vysok6 pr6vne vedomie. V niektor;fch dastiach ini obdania zanrmi

zaostftvaji. Ak by sme v inych priestupkoch dosiahti ta(fto ridel, tak by bolo lepsie nielen

v meste, ale aj na Slovensku.

Ing. J. Zima:iital som ju. Je tam uveden6, y''e zaporulenie VZN ste dali pokuty v sume 71 €'

v. Ziv66k: Bolo to na irseku distoty azfkazu poLivat alkoholick6 n6poje na verejnom

priestranstve.

Ing. J. Zima:do sa tyka VZN avytLivania verejnych priestranstve, tak sa tam nerobi nid'

V. Ziveilk: Tam treba rozliSovat', do za do je'

konca. Chodili ste na kontroly a st6le je

prejdem po Podolinci, podfa mila sa VZN

p6n primator: Budem musiet' urobit' inventfru v meste, zaktruLalizovat to a riesif'

M. Dziak: Srihlasim s tym, lebo ked' si pozrieme sklad stavebn6ho odpadu av zadnej dasti sa

robi kompostovisko a budeme tam robit'stavebn6 pozemky, tak treba to upratat''

Ing. J. Zima: Budeme sa musiet' v budricno sti zamerat na dodrZiavanie VZN. Ak vieme

pJrrZif exekritora na tych, ktori neplatia za smeti. tak mdZeme ho vyuLit aj pri pokutfrch za

nepl atenie pokrit za uLiv anie verej n6ho prie stranstva'

y. zive6k: Ku skladke bolo podanych osem podnetov a k v6m, p6n kontrol6r, riesime to, ale

m6Zeme postupovat' len podf a zdkona'

Ing. J. Zima: Niektor6 veci sa nedotiahli do

neporiadok na verejnom priestranstve' Ked' sa

nedodrZiava, rrerozltmiem predo sa to nerie5i?
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M. Simonikov6: Chcela by som upozomit'n6delnika, Ze v spr6ve sri dve gramatick6 chyby.

y . Zivdak: Dakujem, aspof, dado zatie dva roky'

Proti:0

K bodu i. 13 Komunitny pl6n sociflnych sluzieb na roky 2017-2022

Predniesol MUDr. IiuboS Filiad

M. Simonikov6: Ja by som opiit'poprosila opravit' chyby v tomto komunitnom pl6ne, lebo je

ich tam dost'.

Hlasovanie:
Zaz ll Proti:0 ZdrL,alisaz 0

Hlasovanie:
Zaz 8

K bodu i. 14 R6zne

Sprfva ovfsledku zrYkonanej

Podolinec av organtziciich, kde

Zdfiali sa: 3 - ReznickY, Dziak,

Simonikovi

nezfvislej rfiitovnej a finaninej previerky v meste

je mesto Podolinec ich zriadovatel'om za roky 20ll ail'

z0l4
M. Simonik ov[: zasa sri tam konstatovania, Le auditor m6 pochybnosti. Tyka sa to ohlladom

vody. Ja som Ziadal a, aby to tam nebolo, lebo to nie je pravda a takisto o strate som hovorila'

T6to spr6va je upraveni, ako p6n Trop chcel alebo neviem. P6n primStor, chcem sa V6s

oiitut', ked, sa schvafovalo SbOO € na tento audit, tak ste povedali, Ze neboli peniaze

,-rlr..r.to* fonde aterazste ich nasli? Bolo vyhodenych 5000 Eur do vzduchu?

P6n prim6tor: Bolo vela veci, bolo zistenych vel'a pochybeni na lesoch, na bytovom' ale

poudili sme sa z toho.

M. Simonikov6: Na5li ste tie peniaze?

P6n prim6tor: Povedal som, Ze som v rezervnom fonde nechal vela pehazi, aket som prisiel

do funkcie, tl,tamneboli aLe saminuli, ale nie zamoje volebn6 obdobie'

Mgr. Seman: P5n prim6tor, tri body dozadu si mal prob16m, Ze si mal b}'t informovanf

a nebol si a to, Le my sme neboli informovani o tejto upravenej sprdve, to je spr5vny postup?

Aj predo5lri spr6vu sme dostali al,po zvereineni na intemetovej str5nke'

p6n prim6tor: T6to upraven6 spr6va mi bola dodan6len dve hodiny pred zastupitel'stvom.

Mgr. Seman: A to je v sirlade s rokovacim poriadkom? Ak ja urobim zle,tak sa o tom rokuje.

Ak majri platit'pravidl6, nech sti obojstrann6'

P. Reznicky: Nepozn6m organizf.ciu, ktor6 by schvaliovala opravenri spr6vu.

P6n prim6tor: On tam upravil iba tie veci, ku ktorym predtym nemal podklady'



p. Reznick!, - Ndvrh na stiahnutie sprtivy z programu MsZ, lebo nebol dodriani' rokovacl

poriadok.

Hlasovanie:

Zaz 3 Proti: 1 ZdrZali sa: 7

Mestskd zastupitefstvo berie na vedomie

Sprivu ovysledku zlYkonanej

Podolfnec av organizfcidch, kde

2014

Hlasovanie:
Zaz 4

I:ng. Zima, Ing. Marhefka'
RNDr. Valek, Hojstrii

nezfvislej riitovnej a finaninej previerky v meste

je mesto Podolinec ich zriad'ovatel'om za roky 2011 ail'

Proti: 3 ZdrL,alisaz 4

Simonikov{ rDziak Mgr. Ferencko, Vychovaly

Reznickf MIIDT. Filiai, Mgr' Borovskf

7. predaj a dohoda o splftkach v zmysle ust. $ 588 a nasl. zik. i. 4011965 Obiiansky

z6konnik v zneni nesfor5ich predpisov medzi Mestom Podolinec a Lesmi mesta

Podolinec, s. r. o. Predmetom predaja je traktor Zetor Forterra SL547YD

s prisluSenstvom a pridavnymi zariadeniami. Predajni cena je 30 369, 96 € s DPH' ktor6

bude uhrri dzan6 riresaine- do 18-teho dila v mesiaci na ziklade lystavenych faktrir

predfvajricim. Mrsz sriiasne poveruje primrltora mesta na podpisanie vSetkfch

dokumentov v srivislosti s predmetom predaja'

p. Reznicky: Povedali ste, Le traktorje v uZivani lesov. chcem sa opytat" na z6klade doho

ho vyuZfvajir, lebo v proiokole o odovzdani majetku traktor nebol. Bolo uznesenie, Le im

d6vame traktor?

ptn prrmifior: Na zdklade toho, Le sa spl6cal z lesn6ho oddelenia a musi sa d alej spl6cat' 2500

€ mesadne.

P. Reznicky: Na z6klade doho pre5iel do majetku s'r'o'?

pdn prim6tor: Na zfrklade toho, Ze bol kripenli pre mestsk6 lesy. Mesto nem6 na to, aby ten

traktor spl6calo a tieZ si nem6Zeme dovolit'zamestnat'dloveka, aby iazdil na traktore.

P. Reznicky: P6n kontrol6r, je to tak spr6vne?

Ing. J. Zima: Nie je.

p6n prim6tor: Banka, ktor6 dala pdZidku na traktor, by to mala prehodit'a bolo by to drah6.

Ing. S. Zima: Ved' traktor je v sridasnosti vlastnictvom mesta, tam nedo5lo k prevodu

majetku.

M. Simonikov6: Traktor je prepisanli na lesy?
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Ing. Homola: Ano, je napisany na lesy. Zaoberfrme sa tlfm , ak sa to teraz odsrihlasi, bude to

doriesen6 tak, aby to bolo v poriadku'

Ing. S. Zima: Treba to urobit' tak, aby to bolo v poriadku bez ohlladu na to, di to je dobr;f

po"rt rp alebo nie je. P6n primiltor konal v dobrej viete, aby bol hospod6r v tejto situ6cii, treba

to prijat'a dotiahnut'do konca.

Ing. Marhefka: Treba si uvedomit, Leked sme zakladali spolodnost', riesili sme dve polohy.

To", do bolo z lesov ako bremeno, a veci, s ktorymi sa s. r.o. musela vyrovnat', ked sme jej

nenechali dostatodn6 finandn6 krytie na to, aby naskodila do rozbehnut6ho vlaku. Ked'Ze

zadalas nulou, veci sa riesili sristavne, za pochodu a systematicky. VZdy sa bude niedo riesit'.

Sir veci, ktor6 sri nov6, a d alej to budeme rie5it' aj v srivislosti sa s meniacou legislativou. Na

zadiatkus. r.o. nebola na tom tak, aby ndmkaLdy mesiac mohla dat'2500 € zattaktor.

P6n prim6tor: Sri to naSe lesy, treba pom6ct'.

M. Dziak: Ja nerozumiem. Ked' sa stal taky pripad, tak sa mohla dat zmluva o uZivani, aby si

to mohla s. r.o. ofici6lne ridtovat'. Robite zf,znarrry o prevridzke vozidla (tzv. stazky)? Je

nejakf preberaci protokol? Vy ste poistili cudzi traktor?

Ing. Homola: V5etko je zdokladovan6. Je to nastaven6 tak, Ze traktor je n55, my platime

p6Zidku. posledn6, do ost6va, je treba doriesit' tento predaj. Tak, ako povedal p6n prim6tor, je

to majetok mesta aj s. r.o. je majetok mesta.

M. Dziak: Keby bolo viac dlenov dozornej rady, tak by sa to moZno nestalo'

Ing. S. Zima: A do m6 s lfm dozornl rada? Treba to postavit' na nohy tymto procesom, iniid

sa to urobit'ned6.

Ing. J. Zima: Ak by odd. mestskych lesov nebolo platcom DPH, nebol by s tlfm probl6m.

priUtem je v tom, ie ak by sme spiitne vystavili faktriru s DPH ku jrilu, tak ndsledne m6me

Styri mes-iace a tam je to dost' vysok6 diastka. My musime vystavit' doklad, kde budeme mat'

."n , ajbez DPH, n6sledne urobime dailov6 priznanie aodvedieme dari dariov6mu riradu.

V tomto pripade, ak by sme to urobili, tak za to obdobie spiitne zaplatime pokutu, resp.

pen61e. Brala dozorn|rada do rivahy zostatkovf cenu?

Ing. S. Zima: Ano.

M. Dziak: Policia nemala probl6m zmenit vlastnika bez uzneseniaMsZ?

Ing. Homola: Nie.

Me st sk! zas tupite f sru o s chv afuj e

Hlasovanie:
Zaz 9 Zdiilali sa: 2 - Reznicky, Simonikova r---'->
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Proti:0



Hlasovanie:
Znz 9

8. Zmluva o spotrebnom rivere s eSOn Leasing a.s. i. UFZll6l55289 na financovanie

kripy osobn6ho automobilu SUZUKMTARA.

Proti:0 ZdrL,ali sa: 2 - Reznicky, Simonikovi

K bodu i. L5 Diskusia

p6n primdtor: Podarilo sa mi v Podtatranskej vod6renskej spolodnosti dostat' do pl6nu dve

ulice na odkanalizovanie. Ideo ulice Moyzesova alozefa Smreka, kde byva p. 3o16r. Bude to

v hodnote 75 000 €.

M. Simonikov6: platia n6jomnici elektridky lprevddzkal, ktor6 je pri autobusovej zastixke,

n6jom? Majri tam smetnri n6dobu, no minule po akcii ml6deZe bola vysypan6. Treba ich

vyzvaf, aby tam udrZiavali poriadok.

p6n prim6tor: Ano, oni to platia. Bola Ziadost'od p. Sterand6ka, mal o ten priestor zhujem.

Ing. Smandra: Na internetovej str6nke je jedna faktrira zvereinend ohfadom telef6nnych

stuZieb. Je tam zle uveden6fitma. Urdite to bude omyl'

Ing. J. Zima: Ja len by som chcel povedat' k autu suzuki, ktor6 sme pred chvifou rieSili.

Mlnul6 zastupitel'stvo mal Mgr. Marhefka takri pripomienku, Le to auto nebolo schvafovand

v zastupitefsive. Tak ja som ri trito skutodnost' preveril a bolo schv6len6 rozpodtov6 opatrenie

d. 5, kd; bola vytvoren6 poloZka na n6kup osobn6ho automobilov6ho vozidla v sume 8 000 €.

NemdZu byt Liadne pochybnosti, bolo to relevantnym spdsobom uroben6'

p. Reznicky st.: P6n prim5tor, chcel by som op1tat' ohlladom stromov. Vraj sa okolo cesty

vynibali kv6li bezpednosti. Na n6mesti m6me tieZ stromy, ale treba sa o tie stromy aj starat'

nielen rezat. Ked' sa vyreLi, tak R6movia budri mat' aj stoly, nielen lavidky. Druh6 vec, p6n

prim6tor, dostanir seniori vianodn6 balidky?

P6n prim6tot' Atto, dostanete.

P6n Reznickf st.: Dobre, poviem svojim kamaratom, aby sa tesili.

RNDr. Valek: Dostal som email od p6na Valigurskdho, di by nebolo moZne zriadit pietne

miesto na urny na cintorine. Bolo by treba to zvdLit, aby sme mu mohli odpovedat'. T6

my5lienka je dobr6. Ked' sa teraz pipravuje rozpodet, treba na to mysliet'. Na budircom

zastupitefstve by sme to mohli prerokovat'.

Ing. 5. Zima: Je diskutabiln6, di t6to forma alebo umovy hili.Ja poviem otvorene, mne sa tam

niektor6 veci nep6dili.

Mgr. Ferencko: Ked hovorime o cintorine, na du5idky na cintorine chyba svetlo pod domom

smftku, ako je kockovany chodnik, je tam tma.

pani Simonikov6 st.: Tam, ako je prechod ceztrat, sri vyvalen6 dva stipiky, boli v tthve auL

sri bliZ5ie k trati. Urobila to ml6del. Chcem upozornit' pracovnikov mesta, ktori sri

zodpovedni za skl6dku, o ktorej hovorite, Leby satam nemalo sypat'. Oni tam namiesto listia

prihrabri plasty azapillia. Ak sa to este raz stane, tak to odfotim apo5lem na Livotne

prostredie. eo je stou zmenou irzemn6ho pl6nu?
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p6n prim6tor: Bola vymena ministrov tak to st6lo. Pred dvomi tyldirami boli podpisan6

geologick6 vrty,tL.je zmluva na dod6vatella. Budri vftat nanaSom pozemku a na Tomaku. Na

Zan^l"tych glologlckych vrtov sa dokondi projekt a potom m6Zeme upravit'fzemny p16n.

pani Simonikova st.: zo Slovensk6ho vodohospod6rskeho podniku odpovedali: ,,Tymto v6m

oznamujem e, Le v predmetnej lokalite sa nepripravujir Ziadne protipovodf,ov6 opatrenia,

pretoLe zamyS1anaryrturbu poldro, v ridoli Krizneho potoka by nepriniesla celospolodens[f

i,yrnamny dtsah na tchranu lokality pred povodilami." Chcem povedat' jednu vetu' Vy ste

plvedali,'kde je v6lia, tam je cesta. V mojom pripade to trvalo od prv6ho podania Ziadosti 15

,.resiacor. O 8om je 
'ten 

prist,rpZ Dvakrht *i odpore dali zkomisie. Ja ako obdan dak6m,

opytam sa a oni Povedia, Lenie.

p6n prim6tor: Pre mf,a je d61ezit6, aby bola navy5en6 l'[]6dza, a do sa tyka bodnych pritokov,

neviem o tom, Ze o tom neuvazujri. My sme tu sedeli, boli tu vsetci aj z vodohospodarskeho

nodnikuatotoiepremianovSinform6cia.Javidimprobl6mmesta,ktor6hosteajvy
'sridast'ou. eo si myslite, Le jatu sedim? Ja chodim a lybavujem.

Ing. s. zima: Pod6me ofici6lnu Ziadost' projektantovi. Tu je nejaklf informadnlf skrat'

Nechapem to, musime preverit" o do tu iae. iato inform6cia ie z 18.10.2016, bude tam nejak6

chyba, ktor6 nastala u projektanta'

Ing. Marhefka: Vy, ak ste mali takri inform6ciu, ste n5m to mohli povedat" posunrit'

inform6ciu, aby sme o tom mohli rokovat'. Urdite by sme sa tou va5ou Ziadost'ou zaoberah'

K bodu i. 16 Nivrh na uznesenie

Predniesol Ing. J6n Marhefka

Kbodu i.l1 Zhver

p. prim{tor ukoniil zastupitel'stvo o 19'50 hod'

Overovatelia z6Pisnice :

/D-4
Z:/ /

vedrici odboru vnritornej sPriry

''3i uq,,o.rr.20t6

primftor

Zapisovatelka: Bc. Iva
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